

## English

Read this user manual carefully before you use the appliance, and save it for future reference.

For details of cleaning and user maintenance, please refer to the step of Chapter 4 Cleaning and Maintenance in User Manual booklet.

**Danger**

- Do not clean the appliance with water, any other liquid, or a (flammable) detergent, nor let them enter the appliance, to avoid electric shock and/or a fire hazard.
- Do not spray any flammable materials such as insecticides or fragrance around the appliance.

**Warning**

- Check if the voltage indicated on the appliance corresponds to the local power voltage before you connect the appliance.
- Avoid placing the power cord from traffic area and arrange near the place where will not be tripped over.
- If the power cord is damaged, you must have it replaced by Philips, a service center authorized by Philips, or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- Do not use the appliance if the plug, the power cord, or the appliance itself is damaged.
- This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children under 8 years old should not approach the appliance without adult's supervision.
- Children shall not play with the appliance.
- Cleaning and maintenance shall not be made by children without supervision.
- Do not block the air inlet and outlet, e.g. by placing items on the air outlet or in front of the air inlet.

- Make sure that foreign objects do not fall into the appliance through the air outlet.
- Do not heat up filter or appliance, to avoid device damage or fire hazard.
- Do not spray any liquid on filter for cleaning, it may damage internal structure of filter.
- Standard WiFi interface based on 802.11b/g/n at 2.4 GHz with a maximum output power of 31.62 mW EIRP.

**Caution**

- This appliance is not a substitute for proper ventilation, regular vacuum cleaning, or use of an extractor hood or fan while cooking.
- Always place and use the appliance on a dry, stable, level, and horizontal surface.
- Leave at least 20cm free space around the appliance and leave at least 30cm free space above the appliance.
- Do not sit or stand on the appliance. Do not place anything on top of the appliance.
- Do not place the appliance directly below an air conditioner to prevent condensation from dripping onto the appliance.
- Wear mask and gloves when cleaning filter surface and/or replacing filter.
- When disposing the filter, please seal the filter into a disposable bag and follow the advice of your local health authorities for handling potentially infected surfaces.
- Only use the original Philips filters specially intended for this appliance. Do not use any other filters.
- Combustion of the filter may cause irreversible human hazard and/or jeopardize other lives. Do not use the filter as fuel or for similar purpose.
- Avoid knocking against the appliance (the air inlet and outlet in particular) with hard objects.
- Do not insert your fingers or objects into the air outlet or the air inlet to prevent physical injury or malfunctioning of the appliance.
- Do not use this appliance when you have used indoor smoke-type insect repellents or in places with oily residues, burning incense, or chemical fumes.

- Do not use the appliance near gas appliances, heating devices or fireplaces.
- Always unplug the appliance when you want to move, clean appliance, replace the filter or carry out other maintenance.
- The appliance is designed for use in both household or commercial spaces. It is intended for indoor use under normal operating condition.
- The appliance is only intended for household use under normal operating conditions.
- Do not use the appliance in wet surroundings or in surroundings with high humidity or high ambient temperatures, such as the bathroom, toilet, or kitchen, or in a room with major temperature changes.
- The appliance does not remove carbon monoxide (CO) or radon (Rn). It cannot be used as a safety device in case of accidents with combustion processes and hazardous chemicals.
- The recommended temperature for using the device is from 5°C to 45°C, relative humidity level is ≤85%. The device may stop working or get damaged if not following the recommended temperature and humidity level.
- The recommended temperature range for device storage is from -20°C to 55°C. The device will be damaged if stored in extreme climate out of range.
- Air purifiers only serve as a part of virus preventive plan, they are not the solution alone against a potential viral transmission.
- The noise emission sound pressure level is below 70dB(A).

---

EN Important information leaflet

ZH-T 重要資訊手冊

---

**Electromagnetic fields (EMF)**

This Philips appliance complies with all applicable standards and regulations regarding exposure to electromagnetic fields.

**Recycling**

Do not throw away the product with the normal household waste at the end of its life, but hand

it in at an official collection point for recycling. By doing this, you help to preserve the environment.

Follow your country's rules for the separate collection of electrical and electronic products. Correct disposal helps prevent negative consequences for the environment and human health.

## Guarantee and service

If you need information or if you have a problem, please visit the Philips website at [www.philips.com](http://www.philips.com) or contact the Philips Consumer Care Center in your country (you can find its phone number in the worldwide guarantee leaflet). If there is no Consumer Care Center in your country, go to your local Philips dealer.

## Order parts or accessories

If you have to replace a part or want to purchase an additional part, go to your Philips dealer or visit [www.philips.com/support](http://www.philips.com/support).

If you have problems obtaining the parts, please contact the Philips Consumer Care Center in your country (you can find its phone number in the worldwide guarantee leaflet).

## 繁體中文

在使用本產品前，請先仔細閱讀本使用手冊，並保留使用手冊以供日後參考。

如需清潔與使用者維護等詳細資料，請參閱使用手冊第 4 章「清潔與維護」步驟操作。

## 危險

- 請勿用水、其他液體或是(易燃)清潔劑清潔產品，也請勿讓該物質進入產品內，以避免觸電和/或火災。
- 請勿在產品周圍噴灑殺蟲劑或芳香劑等任何易燃物質。

## 警告

- 插電之前請先確認產品標示的電壓是否與當地使用的電壓相符。

- 請避免將電源線放在太多人走動的區域，務請放在不會絆到人的地方。
- 如果電源線損壞，您必須將其交由飛利浦、飛利浦授權之服務中心，或是具備相同資格的技師進行更換，以免發生危險。
- 當插頭、電源線或產品本身受損時，請勿使用本產品。
- 本產品可供 8 歲以上孩童及身體、知覺或精神能力障礙者或經驗與知識缺乏者使用，但需向他們提供安全使用產品相關的監督或指示說明，且他們必須瞭解可能發生的危險。8 歲以下的孩童不應在沒有成人監督的情況下靠近產品。
- 請勿讓孩童把玩產品。
- 若無人在旁監督，不得讓孩童清潔與維護本產品。
- 請勿在出風口上方或進風口前面放置物品，擋住進出風口。
- 確定沒有異物透過出風口掉入產品。
- 請勿加熱濾網或產品，以防裝置損壞或起火危險。
- 請勿在濾網上噴灑任何液體進行清潔，否則可能損壞濾網內部結構。
- 2.4 GHz 802.11b/g/n 標準 WiFi 介面，最大輸出功率為 31.62 mW EIRP。

## 注意

- 本產品不可用來作為維持良好通風的設備、替代吸塵器清潔，或烹調時用來當作抽油煙機使用。
  - 請一律將本產品放置在乾燥平穩的水平面上使用。
  - 產品周圍須至少保留 20 公分的間隔距離，頂部則至少保留 30 公分的間隔距離。
  - 請勿坐在或站在產品上。產品頂部請勿放置任何物品。
  - 請勿將產品放置在冷氣機正下方，以免冷氣機滴水，造成產品發生水滴凝結的現象。
  - 清潔濾網表面及/或更換濾網時，請帶好面罩和手套。
  - 棄置濾網時，請將濾網封入拋棄式包裝袋內，並遵循當地衛生主管機關的建議，處理可能受感染的表面。
- 請僅使用產品專用的飛利浦原廠濾網。請勿使用其他濾網。
  - 燃燒濾網可能會對人體造成不可逆危險和/或危及其他生命。請勿將濾網當成燃料，或以類似目的使用濾網。
  - 切勿使用硬物敲打產品(特別是進風口及出風口)。
  - 請勿將手指或物體插入出風口或進風口，以避免身體受傷或損壞產品。
  - 當您使用室內噴霧式驅蟲劑或在充滿油漬、燒香或化學煙霧的地方時，請勿使用本產品。
  - 請勿在燃氣設備、加熱裝置或壁爐附近使用本產品。
  - 當您要移動、清潔產品、更換濾網或進行其他維護時，請務必拔除產品插頭。
  - 產品的設計適用於家戶與商業空間。預期用於室內的正常操作環境下。
  - 本產品為家用產品，僅限於正常操作環境下使用。
  - 請勿在潮溼環境或在溼度高或周遭溫度高的環境下使用本產品，例如浴室、廁所或廚房，或溫差變化極大的室內。
  - 本產品無法清除一氧化碳(CO)或氫氣(Rn)。發生燃燒意外及危險化學物品意外時，本產品無法當作安全裝置使用。
  - 裝置使用的建議溫度為 5° C 至 45° C，相對溼度為 ≤85%。如未遵循建議溫度和濕度，裝置可能會停止運作或受損。
  - 裝置存放的建議溫度範圍為 -20° C 至 55° C。如存放在範圍以外的極端氣候下，裝置將會受損。
  - 空氣清淨機僅可當作預防病毒方案之一環，絕非對抗潛在病毒傳播的唯一解決方案。
  - 噪音排放聲壓位準低於 70dB(A)。

## 電磁場 (EMF)

本飛利浦產品符合所有電磁場暴露的相關適用標準和法規。

## 回收

產品使用壽命結束時，請勿與一般家庭廢棄物一併丟棄。請將該產品送至政府指定的回收點進行回收。此舉能為環保盡一份心力。請遵循您所在國家/地區對電氣與電子產品分類收集的規定。正確處理廢棄產品有助於避免對環境和人類健康帶來負面影響。

## 保固與服務

若您需要相關資訊，或是有任何問題，請造訪飛利浦網站：[www.philips.com](http://www.philips.com)，或聯絡您所在國家/地區的飛利浦客戶服務中心(您可在全球保證書上找到電話號碼)。若您所在國家/地區沒有客戶服務中心，請洽詢當地的飛利浦經銷商。

## 訂購零件或配件

如果您必須更換零件或想購買其他零件，請聯絡您的飛利浦經銷商，或造訪 [www.philips.com/support](http://www.philips.com/support)。

如果您有取得零件方面的問題，請聯絡您所在國家/地區的飛利浦客戶服務中心(您可在全球保證書上找到電話號碼)。